National Taiwan Ocean University

0706-Bachelor Degree Program in Ocean Tourism Management (For the academic year 2023; Admission Status: International Students)

Subject category	Subject name	Credit points	Cross- disciplinary subjects	acad ye	rst emic ar	acad ye	ar	Th acad ye	emic ar	ye	emic ar	year		Remarks
	10 011	_	J	F	S	F	S	F	S	F	S	F	S	
	12- Chinese	4	Unlimited	2	2									Each semester carries 2 credits.
	19- Physical education courses	0	Unlimited	0	0	0	0							The required courses, with zero credits, is required to be completed over four semesters, with a weekly class duration of 2 hours.
	Introduction to Oceanography B9M01Z64	2	Unlimited		2									Starting from the academic year 104, incoming freshmen are required to take general education courses in their first year.
General education courses	English B9B01968 \ B9B01969	4	Unlimited	2	2									Freshman English is divided into two semesters, each worth 2 credits. For international students outside the English-speaking field, a total of four credits must be completed in the foreign language area. English-speaking nationality students are required to take foreign language courses in a language other than their native language.
	Service-Learning Program-Campus Service(I) B7601NNX	0	Unlimited	0										G G
	11- Liberal arts courses	14	Unlimited	2		2	2	2	2	2	2			1.The curriculum in this field includes four sub-domains: Humanistic Exploration, Social Dynamics, Technological Innovation, and Cross-Disciplinary Sustainability. Each sub-domain can recognize up to four credits.

								2. Introduction to Oceanography" and "Introduction to Artificial Intelligence" are required liberal arts courses
Introduction to Artificial Intelligence B9M01024	2	Unlimited	2					Starting from the academic year 110, incoming freshmen are required to take general education courses in their first year.
Service-Learning Program-Campus Service (II) B7601NNY	0	Unlimited	0					
38- Advanced English	2	Unlimited		2				
Swimming Graduation Requirements B92A12P5	0	Unlimited			0			The following conditions must be met for swimming proficiency: 1. Completion of a swimming course during the academic period. 2. Participation in the university's swimming proficiency test and obtaining certification from the sports department for successfully swimming a distance of fifty meters. 3. Participation in recognized swimming competitions with documented proof of participation or achievements. 4. Submission of a medical certificate stating the inability to engage in swimming activities, specifying the duration of the restriction, and if the restriction extends beyond the student's remaining period of study.
English Graduation Requirements B9D03TVS	0	Unlimited			0			According to the English graduation threshold implementation guidelines of our university, students who do not meet the university's English proficiency

														standards during their academic tenure must provide proof of failure. After review and registration by each department, students must additionally take the "English Enhancement" course (zero credits) to replace the English proficiency test. Graduation is only possible after passing this supplementary course.
Subtotal of go	eneral education course	28		6	8	4	2	2	2	2	2	0	0	
	Tourism B760120E	3	Unlimited	3										
	Introduction to Business Management B7601ZA0	2	Unlimited	2										
	An Introduction to Marine Tourism and Recreation B7601TU0	3	Unlimited	3										
	Introduction to Cruises B7601ZJF	3	Unlimited	3										
Required courses	Economics B7601N38	3	Unlimited		3									
courses	Accounting B7601N24	3	Unlimited		3									
	Introduction to Ocean Culture B76011YB	3	Unlimited		3									
	Management B7602Q83	3	Unlimited			3								
	Tourism and Transport Managemant B7602TUF	3	Unlimited			3								
	Statistics B7602J40	3	Unlimited			3								

	Marine Ecology B7602C34	3	Unlimited			3								
	Tourism Market Research and Analysis B76023C6	3	Unlimited			3								
	Ocean Recreation and Management B7602CAG	3	Unlimited				3							
	Programming Language for Data Processing B76022Z8	3	Unlimited				3							
	Tourism Marketing B7602TU2	3	Unlimited				3							
	Administration and Regulation of Tourism B7603ZJV	3	Unlimited					3						
	Seminar and Lecture on Ocean Tourism B76033C7	3	Unlimited						3					
	Tourism Resources Planning B7603TU4	3	Unlimited						3					
	equired courses credits	53		11	9	15	9	3	6	0	0	0	0	
	otal credits required credits	81		17	17	21	13	5	8	81	0	0	0	
	m elective credits									50				
	n graduation credits									131				
Note on mir	nimum elective credits													
Note on mini	mum graduation credits													
	Remarks	 The minimum graduation credits for this degree program are 131 (including 28 credits of general education, 53 credits of required courses in the major, and at least 50 credits of electives). Students in this department must achieve a minimum TOEIC score of 600 or pass the Japanese Proficiency Test N2 level before graduation. Otherwise, they must take and pass three or more courses in English, Japanese, or Korean offered by the department. 												
			_							_				s set at 14 credits. Common education t are limited to 4 credits.

4. Students pursuing a double major in this department must complete all required courses and 15 credits of elective courses offered by this department.

國立臺灣海洋大學 0706-海洋觀光管理學士學位學程必修科目表 (112 學年度入學生適用;入學身份: 外國學生)

科目	到日夕轮	超八軸	跨領	第一	學年	第二	學年	第三	學年	第四	學年	第五	學年	備註
類別	科目名稱	學分數	域數	上	下	上	下	上	下	上	下	上	下	1
	12-國文領域	4	不限	2	2									上下學期各2學分
	19-體育課程	0	不限	0	0	0	0							每週上課 2 小時,須修 滿四學 期之零學分之必 修課程。
	海洋科學概論 B9M01Z64	2	不限	2										104 學年度起入學生大一必修博雅課程
共	英文(大一英文) B9B01968、B9B01969	4	不限	2	2									大一英文上下學期各 2 學分。一般外國學生 外 文領域:須修習四學 分。英語系國家學生應 修習非本國語言之外文 課程。
同必修	服務學習_愛校服務(I) B7301NNX	0	不限	0										
13	11-博雅課程	14	不限		2	2,2	2,2	2	2					1.本領域課程包括人文 探索、社會脈動、科技 創新與跨域永續等四大 子領域。2.「海洋科學 概論」與「人工智慧概 論」為必修博雅課程。
	人工智慧概論 B9M01024	2	不限		2									110 學年度起入學生大一必修博雅課程
	服務學習_愛校服務(II) B7301NNY	0	不限		0									
	38-進階英文	2	不限			2								

	游泳畢業門檻 B92A12P5	0	不限					0						符過習多別成、 一十四內。2 一十四內。3 一十四一。3 一十二 一十二 一十二 一十二 一十二 一十二 一十 一十 一十 一十 一十 一十 一十 一十
	英文畢業門檻 B9D03TVS	0	不限					0						依妻業門檻實門整 學生於 與 學生於 與 集 , 舉生於 有 與 生 於 有 與 生 於 有 於 有 表 不 不 不 不 不 不 不 不 不 不 不 不 不 不 不 不 不 不
	共同教育課程學分小計	28		6	8	6	4	2	2	0	0	0	0	
	觀光學 B760120E	3	不限	3										
專業	企業概論 B7601ZA0	2	不限	2										
必修	海洋觀光遊憩概論 B7601TU0	3	不限	3										
	郵輪概論 B7601ZJF	3	不限	3										

經濟學 B7601N38	3	不限		3									
會計學 B7601N24	3	不限		3									
海洋文化概論 B76011YB	3	不限		3									
管理學 B7602Q83	3	不限			3								
旅運經營學 B7602TUF	3	不限			3								
統計學 B7602J40	3	不限			3								
海洋生態 B7602C34	3	不限			3								
觀光市場調查與分析 B76023C6	3	不限			3								
海洋休閒管理 B7602CAG	3	不限				3							
程式語言與資料處理 B76022Z8	3	不限				3							
觀光行銷學 B7602TU2	3	不限				3							
觀光行政與法規 B7603ZJV	3	不限					3						
海洋觀光專題與講座 B76033C7	3	不限						3					
觀光資源規劃 B7603TU4	3	不限						3					
專業必修學分小計	53		11	9	15	9	3	6	0	0	0	0	
總學分	81		17	17	21	13	5	8	0	0	0	0	
必修總學分數		•	•	-	•		-	81	•		•	•	
選修最低學分數								50					
畢業最低學分數								131					
選修最低學分數備註													

畢業最低學分數備註	
	1. 本學位學程最低畢業學分 131(通識必修 28 學分、專業必修 53 學分、選修至少 50 學分)。
	2. 本系學生畢業前英文多益(TOEIC)成績必須達到 600 分或是通過日文檢定 N2 等級、否則必須修習
備註	及格通過三門或以上本系所開之英文、日文或韓文領域課程。
/用 記工	3. 大學部學生承認系外選修學分數規定: 承認系外選修學分數為 14 學分,共同教育(博雅及外文)可
	列為選修,但限4學分。
	4. 修讀本系雙主修學生,應修滿本系全部必修科目與本系所開選修課程15學分。